



## NOTICE

---

TO: Residents of 166  
DATE: February 19, 2021  
SUBJECT: 166 Louis Street

---

Please be advised that as of Thursday, February 18, 2021, the enterphone system and the card reader have been moved to the exterior of the building. The doors will operate the same way as before. Once you swipe your card or buzz a visitor in, the exterior door as well as the interior door will unlock. Just pull each door open. If you have mobility issues and have extended access, both doors will open automatically.

Please make sure that you have your access card on your person at all times and that you only allow your visitors into the building. If you go to check your mail and the door locks, simply swipe your card again and the door will unlock.

These changes have been done in order to improve security at your building. Should you have any questions, please contact 705-674-8323 extension 6232.

We apologize for any inconvenience this may cause. Thank you for your cooperation.

---

Veillez noter que depuis le jeudi 18 février 2021, le système d'interphone et le lecteur de carte ont été déplacés à l'extérieur du bâtiment. Les portes fonctionneront de la même manière qu'avant. Une fois que vous avez glissé votre carte ou que vous avez bourdonné un visiteur, la porte extérieure ainsi que la porte intérieure se déverrouillent. Ouvrez simplement chaque porte. Si vous avez des problèmes de mobilité et avez un accès étendu, les deux portes s'ouvriront automatiquement.

Veillez vous assurer que vous avez votre carte d'accès sur votre personne à tout moment et que vous n'autorisez que vos visiteurs à entrer dans le bâtiment. Si vous allez vérifier votre courrier et les serrures de la porte, glissez simplement à nouveau votre carte et la porte se déverrouillera.

Ces modifications ont été apportées afin d'améliorer la sécurité de votre immeuble. Si vous avez des questions, veuillez contacter le 705-674-8323 poste 6232.

Nous nous excusons pour les désagréments causés. Merci de votre collaboration.

Sincerely,

Luis F. Garcia  
Acting Manager  
Capital Planning and Construction Services

cc: Maintenance Supervisor  
Maintenance Clerk  
File